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Dank, ik zal namens|ia die nu geveld is door hoofdpijn onze feedback richting [EA¥Ll sturen.

Groeten,

vor:IESE) SEE over

Verzonden: dinsdag 14 september 2021 07:58

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: DGSC19 Herstelplannen - annotatie DOC & ACC

Goedemorgen allen,

Even gefocust op thema 3. In de annotatie staat daar nu “Van belang om z.s.m. mensen (met name met een al groter geworden
beweegachterstand) te stimuleren actief te worden/zijn en weer terug te geleiden naar het sport- en beweegaanbod in NL.”, en

dat is waar maar hoort bij een ander thema. Zou voorstellen om dat te veranderen in “Het is van belang om te zorgen dat

mensen (met name met een al groter geworden beweegachterstand) in staat worden gesteld om in de eigen woonomgeving
meer te bewegen en/of te sporten”.

In de powerpoint staat s&b ook erg verdekt opgesteld, maar op ambtelijk niveau zijn we hier wel goed op aangeslotenoz I

PG vertegenwoordigt VWS, houdt [EXE] en mij aangehaakt) dus vooral vanuit die kant op duwen dat beweegvriendelijkheid en

mogelijkheden tot sporten in de buurt een speerpunt blijft zou ik zeggen.

En jammere deadline inderdaad. Maar dat terzijde.

IER

Verzonden: maandag 13 september 2021 20:19

@minvws.nl>; 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

Onderwerp: RE: DGSC19 Herstelplannen - annotatie DOC & ACC

)< mines. EIEN
@ minvws.nl>; )
@minvws.nl>

Goedenavond allemaal,

Ja, ik heb de laatste bijeenkomst Herstelopgave sociale en mentale veerkracht bijgewoond. Echter, wist ik op dat moment niet

precies hoe wij vanuit onze positie moesten reageren, daarom nam het woord. Later leverde hij de uitgebreide
reactie aan waarin hij het belang en waarde van sport en bewegen goed naar voren heeft gebracht. Ik heb aan [ERFERAR

laten weten dat wij ons in de reactie vanEkunnen vinden. Het was ons nog niet helemaal duidelijk of wij daar inhoudelijk op
moesten reageren of met betrekking tot het proces (omdat er een spoor met het deel Inclusief wegviel)BEY :ou het nog metEhED

moeten opnemen.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: maandag 13 september 2021 19:00

JIEEc invs.1>;IEEE
Qminvws.nl>;

& minvws.nl>

Onderwerp: RE: DGSC19 Herstelplannen - annotatie DOC & ACC
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Ha,

Eens. We zouden in alle drie horen te zitten. EET en [REE hebben zeker input geleverd voor leefbaarheid en kwetsbare

groepen. Goed als we daar ook in de projectplannen komen te staan denk ik (al is het nog niet duidelijk waar dit allemaal toe gaat

leiden).

t.a.v. veerkracht: Sport staat wel in het onderliggende projectplan genoemd, maar niet in de annotatie. We staan daar ook niet als

betrokken directie genoemd bij dit onderwerp. Volgens mij heeft EiEnput geleverd voor deze club. Lijkt me goed om ons als

betrokken directie op te nemen in de annotatie. Verder zou in de tekst er iets bij kunnen als. “inzet op (het plezier van) sporten

levert ock een belangrijke bijdrage aan de veerkracht o.i.d.

fijne avond,

Dubbel
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